



iKOREA
Quality Korea Tour

Tour Code: DZP6



6 D 4 N

首尔+南怡岛+雪岳山

(仁川/首尔/雪岳山/龙仁)

(INCHEON / SEOUL / MT.SORAK / YONGIN)



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈️仁川

- ◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机前往韩国【仁川】。

第2天: 仁川 - 首尔 - 雪岳山

晨静树木园/南怡岛

- ◆ **晨静树木园** - 这里常年鲜花盛开, 松树林立, 在恬静地享受着山林浴的同时, 还能欣赏到各种各样的野生花卉。
- ◆ **南怡岛** - 将韩流热潮推向亚洲的经典韩剧《冬季恋歌》的拍摄地之一“南怡岛”位于首尔东北方向约50公里远的江原道·春川市, 是一座浮在北汉江上的半月形小岛。

第3天: 雪岳山 - 龙仁

雪岳山国家公园/新兴寺/权金城(含缆车)/爱宝乐园(自由卷)

- ◆ **雪岳山国家公园** - 游览新兴寺青铜座佛像, 称为统一大佛, 经历11年完成, 是韩国最大的青铜佛像。然后乘缆车登上权金城观赏优美的风景。(缆车视气候而定)
- ◆ **爱宝乐园(自由卷)** - 拥有世界级的设施和规模, 按各种娱乐设施和空间特性分为地球庆典区、美洲探险区、魔幻乐园、欧洲冒险区、赤道冒险区等五大主题园区, 处处充满愉悦欢快的氛围。爱宝乐园一年四季会举行郁金香、玫瑰、美人鱼、万圣园、浪漫彩饰等各种主题迥异的庆典活动, 男女老少皆宜, 其中韩国国内最早的木质过山车“T express”是年轻人最爱的娱乐设施。

第4天: 龙仁 - 首尔

紫菜博物馆(DIY泡菜和紫菜)/SEOUL SKY 观景台(第117-120层)/星空图书馆/HERO涂鸦秀

- ◆ **SEOUL SKY 观景台(第117-120层)** - 可以360度全景将蕴涵大韩民国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收眼底、一览无余。乘坐世界上最快的电梯, 分速高达600米, 感受穿越时空的错觉, 到118楼观景台还有透明玻璃地板, 再到120楼的天空露台, 欣赏首尔绝美市景。
- ◆ **HERO人气涂鸦秀** - 不仅是韩国第一个美术表演, 也是世界首例, 它把美术与戏剧、音乐剧结合起来完整呈现给观众。

第5天: 首尔 - 仁川

人参专卖店/彩妆免税店/护肝宝专卖店/穿韩服游景福宫(周二关馆, 改为参观寿宫)/途经青瓦台/国立民俗博物馆/明洞/免税店

- ◆ **景福宫** - 是李朝(1392-1910年)时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有500年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂(1392-1398年在位)于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- ◆ **明洞** - 明洞被称为“首尔的西门町”, 很像台北市西门町, 都是年轻人和国际观光客最喜欢去的繁荣商圈。

第6天: 仁川✈️吉隆坡

韩国土产店

- ◆ 逛完韩国土产店后, 前往机场乘搭客机飞往吉隆坡。结束美好旅程。



SEOUL SKY 观景台 (第117-120层)



HERO人气涂鸦秀



爱宝乐园 Everland



南怡岛 Nami Island

DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ INCHEON

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [Incheon].

DAY 2: INCHEON - SEOUL - MT.SORAK

The Garden of Morning Calm / Nami Island

- ◆ **The Garden of Morning Calm** - It is an artistic space with a beautiful balance between the Korean concept of natural curves with asymmetry, and plants with synthetic materials.
- ◆ **Nami Island** - The classic Korean drama "Winter Sonata" was filmed in Nami Island. It is a half-moon-shaped island floating on the Bukhan River.

DAY 3: MT.SORAK - YONGIN

Mt. Sorak National Park / Sinheungsa Temple / Kwengumseong Fortress (By cable car - subject weather conditions) / Everland (Passport Ticket with unlimited ride)

- ◆ **Mt. Sorak National Park** - We will visit Sinhun Temple, which reflects the harmonization of nature and music. Ascend to the summit by cable car (subject to weather conditions). Walk to the impressive Kwengumseong Fortress which commands an excellent view of the Outer Sorak region.
- ◆ **Everland** - It is ranked as the 4th theme park in the world by offering 5 main Festivals and exciting entertainments all year around.

DAY 4: YONGIN - SEOUL

Seaweed Museum (Kimchi & Seaweed DIY Experience) / SEOUL SKY Observatory (Floor 117-120) / Coex Mall Starfield Library / The Painters HERO Show

- ◆ **SEOUL SKY Observatory** - It offers a 360-degree panoramic view that contains the most glorious history and richness of the Republic of Korea. Seoul, the capital of dynamic modern culture, has a panoramic view. Take the fastest elevator in the world, with a speed of up to 600 meters, and feel the illusion of traveling through time and space. You can go to the observation deck on the 118th floor with a transparent glass floor, and then go to the sky terrace on the 120th floor to enjoy the beautiful city view of Seoul.

- ◆ **The Painters HERO Show** - It is not only the first art performance in Korea, but also the first in the world. It combines art with drama and musicals and presents it to the audience.

DAY 5: SEOUL - INCHEON

Ginseng Outlet / Cosmetics Duty Free / Liver Supplements / Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksugung Palace) / Presidential Blue House (Pass by) / National Folk Museum / Myeongdong / Duty Free

- ◆ **Gyeongbok Palace** - built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- ◆ **Myeongdong** - Myeongdong is known as the "Ximending of Seoul". It is very similar to Ximending in Taipei City. It is a prosperous business district that is favorite among young people and international tourists.

DAY 6: INCHEON ✈️ KUALA LUMPUR

Korean Souvenir Shop

- ◆ After visiting Korean souvenir shop, transfer to airport take flight back Malaysia. Home Sweet Home



明洞 Myeongdong Shopping Street



景福宫 Gyeongbok Palace



雪岳山国家公园 Mt. Sorak National Park

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 美金 | Meal Cost USD※

DAYS	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	-	-	-	飞机上 On Board
2	机上用餐 On Board	韩式猪蹄 Korea Jokbal	韩式拌饭 Bibimbap	4★ 韩华度假酒店或同级 Hanwha Resort or SML
3	酒店内 Hotel	鱿鱼鲜肉锅 Stew Squid & Pork	自费 Own Expenses	4★ 龙仁市华美达或同级 Ramada By Wyndham or SML
4	酒店内 Hotel	烤肉自助餐 Korean BBQ Buffet	春川铁板鸡 Chicken Dakgalbi	4★ 首尔万枫酒店或同级 Fairfield By Marriott Seoul Hotel or SML
5	酒店内 Hotel	韩式+国际自助餐 Korean + International Buffet	人参炖鸡 Ginseng Chicken	4★ 皇家商场酒店或同级 Riviera Verium or SML
6	酒店内 Hotel	机上用餐 On Board	-	

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通 延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688